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بیست و ششمین جلسه هیئت نمایندگان اتاق بازرگانی برگزار شد

بودجه اتاق اصفهان با نگاه ویژه به رفع مشکلات بخش خصوصی به تصویب رسید

بیست و ششمین جلسه هیئت نمایندگان اتاق بازرگانی با حضور اعضا برگزار شد. دستور جلسه شامل گزارش دبیرکل از

فعالیتهای بهمنماه، بررسی برنامهها و بودجه پیشنهادی واحدها و کمیسیونها، گزارش تکمیلی پرونده تأمین

اجتماعی اتاق، تصمیمگیری در خصوص چگونگی ادامه کار پروژه چشمه توتی، گزارش کمیسیون گردشگری از رویداد ۱۰۰

تور اپراتور، بررسی درخواست تعویض سیستم سرمایش و گرمایش، نحوه همکاری و مشارکت اتاق اصفهان بابت خرید

ملک نجفآباد و سایر موضوعات قابلطرح بود.

به گزارش روابط عمومی اتاق بازرگانی اصفهان، امیر کشانی، رئیس اتاق بازرگانی در این نشست عنوان کرد: اتاق بازرگانی وظایفی بر عهده دارد که باید همه کمک کنند تا بهترین

شکل ممکن انجام شود، پیگیری امورات اتاق با جدیت و دقت انجام می شود و امیدواریم شاهد اتفاقات خوبی باشیم.

وی ادامه داد: در حال حاضر روزهای سخت صنعت و اقتصاد را می گذارنیم، بااین حال تمامی بدنه اتاق در حال تلاش هستند تا شرایط به بهترین شکل رقم بخورد و صدای بخش

خصوصی به گوش مسئولان رسانده شود.

کشانی تصریح کرد: خوشبختانه با تلاش و برنامه ریزی به گونه ای حرکت شد که هیچگاه برنامه های اتاق به دلیل بودجه یا مباحث مالی با مشکل روبرو نشود.

رئیس اتاق اصفهان گفت: رویداد بزرگ گردهمایی ۱۰۰ تور اپراتور جهان در نصف جهان برگزار شد و با استقبال خوب مهمانان خارجی روبرو شد، این رویداد بزرگ ترین رویداد

گردشگری بعد از انقلاب است که امیدواریم نتایج مثبت آن موجب رونق بیش ازپیش گردشگری شود.

علی صفرنوراله، عضو هیئت رئیسه اتاق اصفهان نیز اظهار کرد: تلاش بر این است که در هر شرایطی امور اجرایی اتاق با بهترین شرایط جلو برود، در خصوص بودجه اتاق تلاش شد

با برگزاری جلسات کارشناسی و تحلیل دقیق، امور را پیش ببریم.

وی ادامه داد: پیگیری مسائل فعالان صنعت و تولید در شهرستان های مختلف انجام می شود و در همین زمینه شعبه نجف آباد اتاق بازرگانی اصفهان نیز فعال است و در تلاش

هستیم با پیگیری بودجه این شعبه، شاهد گسترش خدمت رسانی آن باشیم.

محمدرضا برکتین، عضو هیئت نمایندگان اتاق بازرگانی نیز عنوان کرد: اتاق بازرگانی متعلق به همه فعالان اقتصادی است؛ لذا باید برای همه اعضا وقت گذاشت و در راستای رفع

مشکلات آنها قدم برداشت. در کمیته زیرساخت اتاق بازرگانی تلاش داریم در خصوص برخی مسائل و موارد با اهمیت اتاق با هم افزایی و استفاده از نظرات کارشناسی به جایگاه

مناسب دست پیدا کنیم.

وی ادامه داد: کمیسیون های تخصصی اتاق تلاش دارند با توجه به حیطه مسئولیت خود قدم بردارند، بودجه آنها نیز بر اساس نوع اهداف و برنامه ها تعیین می شود، البته باید

توجه داشت که تلاش کنیم بروکراسی ها را کاهش دهیم و در این مسیر قدم برمی داریم و امید است با هم افزایی و تعامل هیئت نمایندگان شاهد رفع مسائل دراسرع وقت

باشیم.

احمد خوروش، عضو هیئت رئیسه اتاق بازرگانی اصفهان نیز عنوان کرد: همه ما تلاش می کنیم با انجام وظایفی که برعهده داریم در جهت کمک به رشد و توسعه اقتصادی استان

قدم برداریم، از طرفی ضروری است شرایط برای فعالیت کمیسیون ها فراهم باشد تا بتوانند امور مرتبط با فعالیت خود را رسیدگی کنند.

وی ادامه داد: فعال و پویا بودن کمیسیون ها می تواند به تحقق اهداف اتاق کمک زیادی داشته باشد، تلاش کمیسیون ها باید به نتایج ملموس و مشخص برای فعالان اقتصادی

تبدیل شود، افزایش بهره وری می تواند در شرایط فعلی بیش ازپیش موردتوجه قرار گیرد، از طرفی ضروری است شرایط به گونه ای باشد که کمیسیون ها مشکلی در خصوص

تأمین بودجه برای فعالیت های تخصصی خود نداشته باشند.

اصغر اخوان مقدم، عضو هیئت نمایندگان اتاق اصفهان نیز گفت: در زمینه تشکل ها تلاش داریم وضعیت به بهترین شکل ممکن پیش برود، در خصوص بودجه اتاق نیز باید موارد

دقیق و مشخص باشد تا بتوان موارد را به طور دقیق برنامه ریزی کرد. موظف هستیم به همه اعضای اتاق خدمت کنیم و در این راستا از هیچ تلاشی فروگذار نمی کنیم.

فرشته امینی، عضو هیئت نمایندگان اتاق بازرگانی اصفهان نیز عنوان کرد: بودجه باید بر اساس برنامه های مشخص باشد، هر کمیسیون به تناسب شرایط و حوزه فعالیت خود می

تواند برنامه هایی برای خود تعریف کند. ضروری است اتاق رویدادهای ملی و بین المللی را میزبانی و در برگزاری آنها مشارکت کند تا بتوان شرایط مطلوب تری برای اقتصاد استان

رقم زد.

وی تصریح کرد: در زمینه صادرات، شتاب دهنده بردار در حال فعالیت است که نتایج خوبی نیز به همراه داشته و برگزاری رویداد ماراتون صادراتی نیز در همین راستا انجام می

شود.

مژگان ایزدی، عضو هیئت نمایندگان اتاق اصفهان نیز عنوان کرد: کمیسیون گردشگری، فرش و صنایع دستی اتاق آماده همکاری با کمیسیون های مختلف است، می توان برای آن

دسته از اعضای اتاق که علاقمند هستند کارخانه های آنها دیده شود تور ملی برگزار کرد و گردشگری صنعتی و معدنی را توسعه داد.

وی ادامه داد: خوشبختانه در کمیسیون گردشگری، فرش و صنایع دستی اتاق اصفهان موفق شدیم با همکاری فعالان بخش خصوصی و دولتی، گردهمایی بزرگ ۱۰۰ تور اپراتور

جهان را در نصف جهان به بهترین شکل و با استقبال خوب مهمانان خارجی برگزار کنیم که نتایج درخشانی نیز به همراه داشت. برگزاری این رویداد به مقابله به پروژه ایران هراسی

کشور پرداخت و بسیار موفق عمل کرد و تصویر امنیت و آرامش ایران را به دنیا نشان داد. مهمانان خارجی با ظرفیت ها و توانمندی های استان اصفهان در بخش گردشگری آشنا

شدند و به طورقطع این رویداد می تواند تأثیر شگرفی در آینده گردشگری ایران داشته باشد.
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در ادامه حمیدرضا امیدان، دبیرکل اتاق بازرگانی به ارائه گزارش فعالیت های اجرایی بهمن ماه ۱۴۰۳ اتاق بازرگانی در دو بخش کمی و کیفی پرداخت.

در این جلسه پس از بحث و تبادل نظر پیرامون موضوعات دستور کار، موارد زیر به تصویب رسید.

پیرو مصوبه ششم از سی و سومین جلسه هیئت رئیسه مقرر شد هزینه های مربوط به کمیسیون صنعت در قالب روال اتاق و مشابه سایر کمیسیون ها پرداخت گردد.

پس از طرح پیشنهاد شورای توسعه زیرساخت پیرامون نحوه ادامه پروژه چشمه توتی، مقرر شد ضمن توقف هزینه کرد اتاق در ادامه ساخت این پروژه، به همراه امکان تهاتر میل

گرد موجود اقدامات لازم جهت خرید ملک مورد نیاز اتاق صورت پذیرد.

به منظور حفظ و نگهداری از میل گردهای اتاق، مقرر شد اقدام لازم برای تعویض میلگردها با میل گرد نو با لحاظ صرفه و صلاح اتاق، توسط هیئت رئیسه صورت پذیرد.

بودجه پیشنهادی سال ۱۴۰۴ با مجموع کل ۶.۵۵۹.۵۰۰.۰۰۰.۰۰۰ ریال مصوب گردید.

با توجه به از کارافتادگی سیستم سرمایش و گرمایش ساختمان شماره ۲ اتاق، کلیات اصلاح سیستم مذکور مورد تصویب قرار گرفت و مقرر شد گزارش فنی و کارشناسی در جلسه

هیئت رئیسه مطرح و تصمیم گیری شود.

مقرر شد موضوعات مربوط به کاهش بروکراسی اتاق در جلسه آتی هیئت نمایندگان بررسی و اصلاح گردد.
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